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مخاطب شمایید

جزئیاتعملیاتتروریستیبندرلنگه
پلیس هرمزگان توضیحات تکمیلی ســوءقصد به 

نیروهای پلیس در بندرلنگه را تشريح كرد.
در ساعت 19 شــنبه 8 دی ماه در مقابل ساختمان 
پلیــس اطلاعات و در محــدوده چهــارراه نماز در 
شهرســتان بندرلنگه يك عامل انتحــاری خود را 
به نزديکی خــودرو حامل رئیــس پلیس اطلاعات 
شهرستان می رســاند. سروان »مجتبی شهیدی زاده 
تختی« رئیس پلیس اطلاعات شهرستان با مشاهده 
شــخص، خودرو را متوقف می كنــد؛ همزمان عامل 
انتحــاری با فعال كــردن ريموت، خــود را منفجر 
می كنــد. بر اثر اين انفجار عامــل انتحاری به درك 
واصل و رئیس پلیس اطلاعات شهرستان و يکی ديگر 
از مأموان مجروح می شوند كه بلافاصله توسط عوامل 
امدادی به بیمارســتان منتقل می شوند كه سروان 
»مجتبی شهیدی زاده تختی« رئیس پلیس اطلاعات 
شهرســتان به علت شــدت جراحات به درجه رفیع 
شــهادت نائل گرديد و مأمور جروح تحت مداواست. 
عامل انتحاری وابســته به گروهك هــای تکفیری 
تجزيه طلب شرق كشور است كه جیره خوار استکبار 
جهانی در منطقه هســتند و هــر از گاهی با ايجاد 
عملیات انتحاری و شــرارت، سعی در ايجاد ناامنی و 

القاء احساس عدم امنیت در سطح جامعه را دارند..

 ماجرایکشف۴سرانسان
درپارکهایتهران

سردار داود معظمی گودرزی، رئیس پلیس فضای 
تولید و تبادل اطلاعات تهران گفت: در پی انتشــار 
اخباری مربوط به كشــف سر انسان در پارك های 
تهران و دســتگیری يك قصــاب در ونك به دلیل 
فروش گوشــت انسان به مردم و ايجاد موج نگرانی 
بین كاربران فضای مجــازی، بلافاصله موضوع در 
دســتور كار قرار گرفت و تحقیقــات ويژه ای برای 

بررسی پرونده در پلیس فتا آغاز شد.
وی با اشــاره به اينکه در بررسی های اولیه مشخص 
شد تمامی اين اخبار اساساً كذب و دروغ است ادامه 
داد: كارشناســان پلیس فتا تهران بزرگ با اقدامات 
خاص و فنی در كمترين زمان ممکن منبع انتشــار 
اخبار را كه يك صفحه اينســتاگرامی بود شناسايی 
كردند و با بررســی های پلیسی و تخصصی هويت 
گرداننده صفحه به دســت آمد. متهم  در اظهارات 
خود گفت تمامی اخباری كه اقدام به انتشــار آنها 
كرده دروغ و ســاخته تخیلات ذهنی وی اســت و 
واقعیت ندارد و او صرفاً برای ديده شــدن و جذب 

دنبال كننده اقدام به انتشار اين اخبار كرده است.

اخبــــار

گذرزمان،پروندههارامختومهمیکند!

دوران پر التهاب ســه ســاله كوويد 19 يا همان ويروس كرونا را می توان از دو 
وجه بررســی كرد كه يکی خســارات وارده كلان جســمی برای آحاد جامعه 
جهانی و به خصوص مردم ايران تحريم شــده و از سوی ديگر هزينه های كمر 
شکنی كه به بودجه و اقتصاد بیمار كشور در دولت های يازدهم و دوازده  وارد 
شــد تا گروهی فرصت طلب بتوانند از اين بازار آشــفته و در پناه زدن ماسك 
چنــد لايه درآمدهای باد آورده و بدون حســاب و كتاب را به جیب بزنند كه 
البته حضور بعضی همین آرســن لوپن های روزگار در بستر قوه مجريه هم كم 
بی اثر نبود تا در حالی كه رئیس قوه همه دوران پاندمی را از پشــت شیشه ها 
مديريــت می كرد تا اين گونه فرصت طلبان ضمن يکی به نعل و يکی به میخ 

زدن ها، هم از آخور بخورند و هم از توبره. 
البته اكثر اين ســوء استفاده ها در پايان ســال 1399 و اوايل 1400 همراه با 
پرونده های صوری آن ماســت مالی شــد! بحث درباره چالش كمبود ماسك و 
واكســن در ابتدای كار و در ادامه نحوه  تولید هر يك از آنها در داخل نیست 
زيــرا در دوران خاص و بحرانی، ايجاد اينگونه اتفاقات طبیعی اســت و بالطبع 
گروه هايی هم از آن بهره مند می شــوند كه اگر برای اكثريت آبی نداشته باشد، 
نان اقلیت را افزون و چرب كند تا بتوانند ضمن استقرار در محلی امن و فارغ 
از ورود ويروس و تبعات آن به كســب درآمد بپردازند و مجلس هم به منظور 
رفع تنگناها، مصوبات خاص و ســه فوريتی ها را داشــته باشد و قانون گذاران  
پايین دســتی از جمله شوراهای اسلامی شهر و روســتا قسمتی از اعتبارات 

مربوط به توسعه و نگهداری محیط را به موارد ويژه و خاص بحرانی  تخصیص 
دهند  والبته در حیطه مســئولیت شهرداری ها نبود كه از جمله آنها می توان 
به بودجه حمايتی كرونا برای مســتند سازان سینما در كلان شهر اصفهان با 
توجه به تعطیل و غیر فعال بودن اماكن بازديدی و ديگر مکان ها در اين رابطه 
اشــاره كرد تا اين خیل از هنرمندان را برای تأمین هزينه های زندگی ناچار به 
مسافركشــی و ساندويچ فروشــی و غیره نکند و يا اگر توان و سرمايه ای برای 
اين امور هم نداشتند، عازم انجمن های خیريه و كمیته هايی در اين زمینه برای 

دريافت صدقات شوند! 
اينجا بود كه شورای اســلامی پنجم كلان شهر اصفهان بودجه ای را برای راه 
اندازی حرفه اين طیف از جامعه به تصويب رســاند تا به واســطه آن شروع به 
تولید فیلم های مســتند در همین زمینه و پیامدهــای ويروس مذكور كنند. 
اعتبار تصويب شــده در همان ســال 1399 در اختیار شــهرداری و معاونت 
فرهنگی اجتماعی وقت گذاشــته شد كه از طريق دفتر تخصصی سینما با در 
نظر گرفتن اولويت ها به عنوان پیش پرداخت تولید مستند در اختیار دارندگان 
پروانه از ســازمان سینمايی كشور و كارت هنر و تجربه قرار گیرد در حالی كه 
اين امر مهم به گونه ای ديگر صورت گرفت تا تشت رسوايی اين دفتر و معاونت 
فرهنگی و اجتماعی وقت و شــهردار سر به هوای آن كه بعدها تلاش می  كرد 
استاندار شود، به زمین بخورد و جامعه  مستندسازان دست به كار اعتراض به 
نحوه تقســیم اين اعتبار شوند زيرا در نهايت اگر فیلم هايی هم تولید و تحويل 
شــد كاری در خور نبود تا از طرق مختلف عرضه و در نهايت به بايگانی بخش 

فرهنگی اين سازمان سپرده شد.
پروســه ماجرا همچون اكثر پرونده های اين دوران پس از پايان پاندمی كرونا، 
هیــچ نهادی پیگیر اين اعتراض گســترده و مســتند و بازخواســت از توزيع 
كنندگان خودمانی! پیش پرداخت در بستر شهرداری و شورای اسلامی پنجم 
نشــد تا امروز بار ديگر همان متن اعتراض رونمايی و رسانه ای شود كه شايد 
ســازمان مركزی شهرداری ها و دهیاری ها پا پیش گذاشته و ضمن بازخواست 
از معدود كســانی كه هنوز هم در بدنه شــهرداری فعال هســتند،اين حقوق 
پايمال شده گروهی از مستند سازان رسمی كه در دوران پاندمی كرونا پايمال 
شده اســت، احقاق حق نمايند كه گذر زمان باعث مختومه شدن پرونده های 

بزرگ نشود.

ســید اسداله جولايی رئیس هیئت امنای ستاد ديه كشور از وجود حدود 2 هزار 
زندانی بدهکار مهريه در زندان های كشور خبر داد.

به گزارش فارس، سید اسدالله جولانی رئیس هیات امنای ستاد ديه كشور ديروز 
در نشست خبری خود با اصحاب رسانه گفت: از ابتدای امسال 432 محکوم زن 
با بدهی 194 میلیارد تومــان و 7282 مرد زندانی جرايم غیرعمد از بند رهايی 
يافتند.وی با اشــاره به پشتوانه مردمی ســتاد ديه در بیش از سه دهه فعالیت، 
خاطرنشــان كرد: از آغاز تأسیس ســتاد مردمی ديه يعنی از ماه مبارك رمضان 
سال 1369 تا امروز بیش از 170 هزار زندانی جرايم غیر عمد با كمك خیران و 
نیکوكاران از زندان آزاد شدند. جولايی خاطرنشان كرد: طلبکاران در خط مقدم 
آزادی زندانیان قرار دارند، طلبکاران در فرايند آزادی زندانیان جرايم غیرعمد كه 
امسال آزاد شدند در مجموع 23 درصد از ديون بدهکاران را بخشیدند و گذشت 
كردند. رئیس هیات امنای ستاد ديه با اشاره به اجبار بیمه شخص ثالث گفت: با 
الزام اين قانون ديگر شاهد زندانی شدن رانندگان نیستیم. اگر اين ستاد با كمك 

نمايندگان مجلس شورای اسلامی اين قانون را اصلاح كند، هر كسی نمی توانست 
ديه يك میلیارد و 200 میلیــون تومانی را پرداخت كند. جولانی در ادامه بیان 
كرد: اين يك اقدام بزرگ و خوبی بود كه انجام شد. پیش از اصلاح اين قانون آمار 
رانندگان زندانی بیشــتر بود. اما اكنون بین بیش از 7 هزار زندانی فقط 11 نفر 
آن ها راننده هســتند. وی گفت: در حال حاضر آمار زندانیان غیرعمد 15 هزار و 
61 نفر زندانی جرائم غیرعمد است كه 760 نفر خانم ها و مابقی آقايان هستند. 
81 نفر ديه )شــبه عمد و غیرعمد( بدهکار هستند. رئیس هیات امنای ستاد ديه 
با اشــاره مشــکلات مالی و چالش های اقتصادی بیان كرد: 12 هزار و 613 نفر 

محکوم مالی هســتند كــه در مجموع تهران، فارس و اصفهان بیشــترين تعداد 
زندانی را دارند. از اين تعداد حدود 2 هزار نفر بدهکار مهريه در زندان هســتند. 
وی ادامه داد: اســتان تهران با 2570 زندانی، اســتان فارس با 1295 زندانی و 

استان اصفهان با 1186 زندانی بیشترين محبوسان جرايم غیرعمد را دارد. 
جولانــی تصريح كرد: از اين تعــداد، 9 هزار و 500 نفر زندانی ورودی امســال 
هستند. ســتاد ديه بدون توجه به تعداد و ارقام ســنگین وظیفه خود می دانیم 
نســبت به آزادی ايــن افراد اقدام كنیم. وی در ادامه ضمن قدردانی مشــاركت 
طرفداران هنرمند گرامی، محســن چاووشی خاطرنشــان كرد: ايشان با محبت 
خداونــدگان جز خوانندگان محبوب اســت كه تا كنــون میلیاردها تومان برای  
آزادی زندانیان جمع آوری كرده اســت. از ابتدای ســال جــاری تا كنون آقای 
چاوشــی حدود 7میلیارد تومان جمع آوری كرده است كه منجر به آزادی 600 
نفر شده است. همچنین آقای رادش، بازيگری كه جايزه خود از يك برنامه را به 

ستاد ديه اهدا كرد.

 حدود۲هزارنفربهدلیلبدهیمهریه
درزندانهستند

روزنامه نگار پیشکسوت
حسنروانشيد
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محمد جواد ظریف معاون راهبری رئیس جمهوری:
استفاده فولاد مبارکه از انرژی پاک و  تجدید پذیر حرکت در مسیر منافع ملی و 

فرزندان این مرز و بوم

 در بیست و دومین نمایشگاه بین المللی محیط زیست که از 
28 آذر تا یکم دی ماه در مرکز نمایشگاه های بین المللی 
شهر آفتاب برگزار شد، معاون راهبردی  و معاون علمی، 
سخنگوی  رئیس جمهوری،  دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری 
همکاری های  امور  در  رئیس جمهوری  مشاور  و  دولت 
با  مصاحبه  در  نمایشگاه  این  از  بازدید  ضمن  اقتصادی، 

خبرنگار فولاد چنین گفتند:

محمدجواد ظریف، معاون راهبردی رئیس جمهوری:
مسیر فولاد مبارکه برای استفاده از انرژی پاک و تجدیدپذیر 

حرکت در مسیر منافع ملی است
با  که  بروند  اقداماتی  سمت  به  صنایع  همه  که  ان شاءالله 
محیط زیست همراه باشد و با محیط زیست دوستانه برخورد 
بخش  مردم،  همه  مشارکت  با  نتوانیم  ما  اگر  چراکه  کنند؛ 
شویم،  خارج  کنونی  وضعیت  از  خصوصی  بخش  و  دولتی 

شرایط برای زیست فرزندانمان بسیار دشوار می شود.
قطعاً مسیر فولاد مبارکه و سایر صنایعی که از انرژی پاک و 
تجدیدپذیر استفاده می کنند، حرکت در مسیر منافع ملی و 

منافع فرزندان این مرزوبوم است.

معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهوری 
در بیست و دومین نمایشگاه محیط زیست:

فولاد مبارکه یکی از صنایع بزرگ کشور است که در حوزه 
دانش بنیان سرمایه گذاری های خوبی انجام داده  است

دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون  افشین،  حسین 
رئیس جمهوری، به همراه شینا انصاری معاون رئیس جمهوری 
از  روز  دومین  در  محیط زیست  حفاظت  سازمان  رئیس  و 
این  غرفه های  از  محیط زیست  نمایشگاه  بیست و دومین 

نمایشگاه بازدید کردند.
معاون علمی فناوری و اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهوری در 
جریان بازدید از غرفه فولاد مبارکه، پس از آشنایی با آخرین 
این شرکت در حوزه محیط زیست،  و دستاوردهای  اقدامات 
بازچرخانی  از جمع آوری پساب های شهری و صنعتی و  اعم 
آن ها در چرخه صنعت، کاهش ضایعات و پسماند و اقدامات 
فولاد  تولید گفت:  برخط خطوط  و  پایش مستمر  در  شرکت 
حوزه  در  که  است  کشور  بزرگ  صنایع  از  یکی  مبارکه 
این  است.  داده  انجام  خوبی  سرمایه گذاری های  دانش بنیان 
شرکت در حوزه صندوق های CVC در حال حاضر یک هزار 
میلیارد تومان سرمایه گذاری کرده و طبق برنامه تعریف شده، 
قرار است این میزان سرمایه گذاری را به ۳۰۰۰ میلیارد تومان 

افزایش دهد.
را  شرکت ها  بهره وری  بتوانیم  اینکه  برای  کرد:  تصریح  وی 
افزایش دهیم، باید از فناوری های نوین مانند هوش مصنوعی 
استفاده کنیم. با استفاده از این فناوری می توانیم با مدیریت 
بهتر، شاهد کاهش مصرف انرژی باشیم. همچنین با استفاده 
و  اولیه  مواد  مصرف  میزان  می توان  نوین  فناوری های  از 
ضایعات و پسماند را کاهش داد و برای بازچرخانی ها از این 

تکنولوژی استفاده های بهینه تری کرد.
رئیس جمهوری  دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی  معاون 
انواع  از  سال  سرد  فصول  در  شهروندان  همه  اینکه  بیان  با 

می کنند،  تولید  را  متنوعی  آلودگی های  گرمازا  سیستم های 
واقع  در  باشد،  کمتر  آلودگی  ما  همه  دغدغه  اینکه  گفت: 
پایدار  توسعه  مسیر  در  حرکت  و  محیط زیست  به  احترام 
است و این همان مسیری است که با توسعه فرهنگی میسر 
خواهد شد. هریک از ما باید بررسی کنیم که به عنوان یک 
بهبود  و  آلودگی ها  کاهش  در  می توانیم  نقشی  چه  شهروند 

محیط زیست داشته باشیم.

فاطمه مهاجرانی، سخنگوی دولت:
برای  مبارکه  فولاد  حرکت  از  نیز  صنایع  سایر  امیدواریم 

رفتن به سمت استفاده از انرژی خورشیدی الگو بگیرند
از  یکی  تجدیدپذیر  و  نو  انرژی های  سمت  به  رفتن  طبیعتاً 
الزامات است و مسلماً مانند سایر کشورها باید به این سمت 
حرکت کنیم. اگرچه سال هاست این موضوع مطرح است، اما 

هیچ گاه مثل امروز به این جدیت بر آن تأکید نشده است.
اقلیم ایران به خوبی ظرفیت استفاده از انرژی خورشیدی را 
دارد. ما از حرکت فولاد مبارکه برای رفتن به سمت استفاده 
از انرژی خورشیدی خوشحالیم و امیدوارم سایر صنایع نیز 
مگاوات  هزار   ۳۰ تولید  از  پشتیبانی  نیز  بگیرند. دولت  الگو 
چنین  با  است.  داده  قرار  کار  دستور  در  را  خورشیدی  برق 
انرژی های  از  استفاده  این  پس،  از  که  امیدواریم  اقداماتی 
فسیلی کمتر در سبد انرژی های مصرفی کشور باشد و بیشتر 

در مسیر استفاده از انرژی های نو قدم برداریم.

امور  در  رئیس جمهوری  مشاور  آقاپور،  معصومه 
همکاری های اقتصادی:

انرژی های  و  اجتماعی  مسئولیت  بخش  در  مبارکه  فولاد 
تجدیدپذیر اقدامات خوبی انجام داده است

بسیار  کشور  در  برق  ناترازی  به خصوص  انرژی  ناترازی های 
انرژی های  بر  بسیاری  تأکید  چهاردهم  دولت  و  است  زیاد 
انرژی  از  استفاده  اینکه  توجه  به  با  دارد.  تجدیدپذیر 

دولت  است،  زیادی  مزیت  داری  ما  کشور  در  خورشیدی 
مصوبات  و  داده  انجام  زمینه  این  در  خوبی  بسیار  اقدامات 
حساسیت  به  توجه   با  اینکه  ضمن  است.  داشته  خاصی  
موضوع، رئیس جمهوری شخصاً ریاست این جلسات را خود 

برعهده دارند.
در حوزه استفاده حداکثری از انرژی های تجدیدپذیر قوانین 
پرداخت  و  واگذاری زمین های ۹۹ساله  ازجمله  بسیار خوبی 
برای صنایع مصوب  به خصوص  تسهیلات  درصدی   6۰ تا   5۰
که  برقی  و  انرژی  بورس  فعال تر شدن  است. همچنین  شده 
شود  استحصال  تجدیدپذیر  انرژی های  محل  از  است  قرار 
انرژی  ناترازی  مشکل  حل  برای  را  بهتری  شرایط  می تواند 

فراهم کند.
در  که  است  کشور  برتر  صنعت  چند  جزو  مبارکه  فولاد 
به ویژه  تجدیدپذیر  انرژی های  و  اجتماعی  مسئولیت  بخش 
توجه   با  است.  داده  انجام  خوبی  اقدامات  خورشیدی  انرژی 
به فعالیت ها و تجارب این شرکت، انتظار داریم با تسهیلاتی 
انرژی  بزرگ  مزارع  ایجاد  شاهد  می کند،  فراهم  دولت  که 
خورشیدی به همت فولاد مبارکه باشیم که الگویی برای سایر 

صنایع باشد.

نمایشگاه  بیست و دومین  برتر  غرفه  مبارکه،  فولاد 
محیط زیست

نمایشگاه  بیست و دومین  اختتامیه  آیین  در  است  گفتنی 
بین المللی محیط زیست، شرکت فولاد مبارکه به عنوان غرفه 
برتر در  و روابط عمومی و غرفه  برتر در حوزه اطلاع رسانی 
برگزاری رویدادهای جانبی، غرفه سازی و بهره مندی از اکران 
لوح  و  تندیس  اهدای  با  و  معرفی شد  مجازی  واقعیت  سیار 

مورد تقدیر قرار گرفت.
این انتخاب به دلیل ارائه مناسب دستاوردهای زیست محیطی، 
و  اخبار  گسترده  انتشار  بازدیدکنندگان،  با  مؤثر  ارتباط 

اطلاع رسانی به موقع این نمایشگاه انجام شد.


